

# INDIA

## Faith Estate - Robusta

InterAmerican  
**COFFEE**



### Farm Information

Country:	India
Region:	Kutta, South Coorg
Altitude:	800 masl.
Harvest:	December - March

Faith Group of Estates, a venerable property with a history spanning over a century, carries with it the rich legacy of British maintenance. Acquired directly from the esteemed British citizen, Mr. Conel Morris, this vast expanse of 850 acres stands as a testament to the enduring value of time-honored investments.

The year 1957 marked a momentous turning point when the ownership of this estate changed into today's, which at the time comprised 450 acres of paradisiacal Robusta coffee and 400 acres boasting a splendid variety of Arabica selections and kent cultivars. Ever since then, the cultivation of paradisiacal Robusta coffee expanded, a process requiring utmost care and dedication.

Beyond coffee, the estate boasts a harmonious interplantation of pepper vines, oranges, and sapota, creating a delightful and diverse landscape that speaks to the nurturing hand of nature's bounty.

Within these hallowed grounds, a close-knit community of approximately 150 steadfast laborers resides, their unwavering dedication serving as the lifeblood that sustains the estate's continued prosperity. In recognition of the artisanal tradition of coffee production, they have established nine meticulously tended drying yards, each a testament to the artistry of time-honored techniques.

Moreover, a network of seven grand water storage bunks has been thoughtfully incorporated, ensuring that the estate remains self-sufficient and well-equipped to nurture its thriving agricultural endeavors.

Thus, with reverence for the past and a vision for the future, Faith Group of Estates stands tall, epitomizing a profound commitment to cultivating both the land and a legacy of excellence.



### Coffees

A medium-bodied robusta coffee, where nutty undertones harmonize with a soothing creaminess.

Nuts

Cream

Varieties: **Paradonia & Old Robusta**

Processing: **Washed**



#### InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4  
20457 Hamburg, Germany

Tel. +49 (0)40 373 367

E-Mail: [iac.hamburg@nkg.coffee](mailto:iac.hamburg@nkg.coffee)

#### InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22  
CH-6300 Zug, Switzerland

Tel. +41 (0)41 728 7286

E-Mail: [iac.zug@nkg.coffee](mailto:iac.zug@nkg.coffee)

#### InterAmerican Coffee Ltd.

Zeppelin Building - 1st floor  
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB  
UNITED KINGDOM

Tel. +44 (0) 20 7796 2255

E-Mail: [iac.london@nkg.coffee](mailto:iac.london@nkg.coffee)

[www.interamericacoffee.de](http://www.interamericacoffee.de)

# INDIEN

## Faith Estate - Robusta

InterAmerican  
**COFFEE**



### Farm Information

Land:	Indien
Region:	Kutta, Süd Coorg
Anbauhöhe:	800 Meter über NN.
Ernte:	Dezember - Mai

Die Faith Group of Estates, ein ehrwürdiges Anwesen mit einer Geschichte von über einem Jahrhundert, trägt das reiche Erbe der britischen Instandhaltung in sich. Direkt von dem angesehenen britischen Staatsbürger Conel Morris erworben, ist diese riesige Fläche von 850 Hektar ein Zeugnis für den bleibenden Wert von Investitionen, die sich bewährt haben.

Das Jahr 1957 markierte einen bedeutenden Wendepunkt, als das Anwesen in den heutigen Besitz überging. Damals umfasste es 450 Hektar paradiesischen Robusta-Kaffee und 400 Hektar mit einer herrlichen Auswahl an Arabica- und Kent-Sorten. Seitdem wurde der Anbau von paradiesischem Robusta-Kaffee ausgeweitet, ein Prozess, der äußerste Sorgfalt und Hingabe erfordert.

Neben dem Kaffee werden auf dem Landgut harmonisch Paprikapflanzen, Orangen und Sapota angepflanzt, wodurch eine reizvolle und vielfältige Landschaft entsteht, die von der pflegenden Hand der Natur zeugt.

Auf diesem geheiligten Gelände lebt eine enge Gemeinschaft von etwa 150 standhaften Arbeitern, deren unerschütterliche Hingabe das Lebenselixier für den anhaltenden Wohlstand des Anwesens ist. In Anerkennung der handwerklichen Tradition der Kaffeeproduktion haben sie neun sorgfältig gepflegte Trocknungsanlagen errichtet, von denen jede ein Zeugnis für die Kunstfertigkeit alt-ehrwürdiger Techniken ist.

Darüber hinaus wurde ein Netz von sieben großen Wasserspeichern angelegt, die sicherstellen, dass das Weingut autark und gut ausgestattet bleibt, um seine florierenden landwirtschaftlichen Bemühungen zu fördern.

Mit Ehrfurcht vor der Vergangenheit und einer Vision für die Zukunft steht die Faith Group of Estates aufrecht da und verkörpert ein tiefes Engagement für die Kultivierung des Landes und ein hervorragendes Erbe.

**InterAmerican Coffee GmbH**  
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4  
20457 Hamburg, Germany  
Tel. +49 (0)40 373 367  
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Schweiz**  
Bahnhofstrasse 22  
CH-6300 Zug, Switzerland  
Tel. +41 (0)41 728 7286  
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

**InterAmerican Coffee Ltd.**  
Zeppelin Building - 1st floor  
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB  
UNITED KINGDOM  
Tel. +44 (0) 20 7796 2255  
E-Mail iac.london@nkg.coffee



### Kaffees

Ein mittelkräftiger Robusta-Kaffee, bei dem nussige Untertöne mit einer beruhigenden Cremigkeit harmonieren.

Nussig

Sahnig

**Varietäten:** Paradonial & Old Robusta

**Aufbereitung:** Gewaschen



[www.interamericancoffee.de](http://www.interamericancoffee.de)